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ÚVODEM
. '

V~ení čtenáři, vstupujeme do nového roku s dobrými předsevze-
tími, snažíme se odhadnout, co nám tento rok přinese a jaký bude náš
podíl na úspěších i prohrách, k nimž v jeho průběhudojde. Zdá se, že
skončilo široké diskutování o reformě školství a nové vedení resortu
naznačuje, že hodlá pracovat na pojetí jednotlivých stupňů školy bez
proklamované (třebaže mnohdy málo produktivnQ publicity. Čas ověří
moudrost této politiky. Hlavním hitem současnosti je téma vzděiávacích

standardu. Bohužel se už také ve značné míře zpolltízovalo, takže 
aniž by lidé povolaní měli jasno v samém pojmu standardu - kdekterá
školská rubrika ve (sdělovacím mediu ústy svého redaktora promlouvá
o jejich omlazujícím či zhoubném účinku na naše školství. Budeme
dále informovat o vývoji v této oblasti. Zdá se nám, že výsledky úsilí
některých kolektivů u nás - ať už jde o vymezení základniho učiva, .
stanovení vzdělávacích minim, poznatky o formulování vzdělávacích
cílů nebo zahraničnízkušenosti tlumočené např. dr.Burjanem - přiná

šejí dostatek materiálu k tomu, aby do diskuse mohla vstoupit učitelská
veřejnost. Budeme publikovat názory učitelů na problematiku standar
dů a otázky související. Napište nám!

Blíží se sjezd Jednoty českých matematiků a fyziků. V nejbližších
měsících se uskuteční volby do výborů sekcí a komisí Jednoty. Přiná

šíma o tom podrobné informace pro členy Matematické pedagogické
sekce. Fyzikální pedagogická sekce již svým členům informaci o pří

pravě voleb poskytla. Znovu konstatujeme, že zatím není slyšet hlas
členstva Jednoty o jeho představě na strukturu a zaměření činnosti

této organizace. Návrh nazrněnu struktury Jednoty podala pardubická
pobočka, jinak - v rámci MPS - nevíme o významnější iniciativě. Znovu
proto vyzýváme: Ozvěte se učitelé matematiky. fyziky a íntormatiky
a řekněte. zda potřebujete Jednotu a v jaké podobě!

Pokud jde o časopis. domníváme se, že se nám podaří plnit stano
vený program i přesto, že fenomén zvaný daň z přidané hodnoty
řádně prověří schopnost přežití všech publikací 'usilujících o osvětu

národu českého v Cechách i v Moravě. V polovině ledna máme asi
čtyři stapřlhtášek k předplatnému, díky nakladatelství Grada, nezištné
práci redakčního kolektivu a netržně ekonomickému přístupu autorů

bezhonorářových příspěvku se vejdeme do deseti českých korun
a pěti týchž korun poštovného. Nicméně voláme silným hlasem:
POMOZTENÁM HLEDAT DALŠíPŘEDPLATITELE!!! Přikládáme formu
lář přihlášky.

Redakčníkolektiv
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